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Verzoek RIVM

Er zijn een tweetal gesprekken geweest met het RIVM. Ziet er naar uit dat er een

voortgaande samenwerking kan komen. Er wordt besloten dat hier voor volgende
week een vervolggesprek ingepland wordt om hierover nader in de gesprek te

gaan.

Gesprek VWS
Eerder vandaag is ook een gesprek geweest met VWS en een van deli over hoe

ver de opdracht van de commissie reikt. Hierbij kwamen de volgende punten aan

bod: Bij adviezen over thema'’s die betrekking hebbenop digitale ondersteuning is

VWS scherp op de reikwijdte van de adviezen en het programma. Daarbij is

aangegeven dat als het over praktische zaken gaat de commissie automatisch

breder moet kijken, bijv. als het gaat om verbindingen en data. Commissie is zeer

bereid mee te denken en te helpen hoe deze adviezen te laten landen.

Concept Advies 30: n.a.v. motie den Haan

De commissie bespreekt het concept advies wat is gevraagd n.a.v. de motie Den

Haan. Denkt daarbij wel verder dan alleen de motie. De technische problemen en

consequenties worden gegeven.
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Er wordt doorgepraat over mogelijke oplossingen waaronder een die het mogelijk
blijft maken om de CoronaCheck Scanner offline te gebruiken: hiervoor moeten

papieren en digitale bewijzen anders worden behandeld. Brengt daarbij wel

barrieres met zich mee voor uitgeprinte papieren bewijzen waarbij deze steeds

ophieuw zouden moeten worden uitgeprint, wat niet wenselijk is. Commissie

besluit in het advies duidelijker te maken hoe het voor papieren bewijzen wel

haalbaar zou moeten zijn. Aangegeven wordt dat ook de eindigheid van een groen

vinkje duidelijk in het advies moet komen. Commissie adviseert om geen

aanpassingen te doen, tenzij een aantal genoemde aanpassingen worden

doorgevoerd. Waarbij het ook belangrijk is dat het vertrouwen van het publiek niet

geschaad wordt.

Ex wordt cn clean versie opgemaakt van het concep, welke ervolgens morgen

Fohea Sin Geen Ge mugs Sms on me 84 Porta vac teE

Datum

10 december 2020

Concept advies 31: Tussentijdse stand van zaken (voorheen: lessons

learned)
Dit advies betreft geen definitief oordeel maar kan meer gezien worden als een

stand van zaken tot nu toe. Wat zijn de lessons learned van de afgelopen periode
en welke punten daaruit zijn op dit moment nog steeds relevant om mee te

nemen in de aankomende maanden. Er wordt gesproken over een korte termijn
horizon. Voorstel wordt daarbij gedaan het een tussenevaluatie of

tussenrapportage te noemen i.p.v. ‘lessons learned’.

Genoemde punten die hierin belangrijk zijn ook mee te nemen:

-  VWS moet regie nemen, ook op systemen en onderlinge knooppunten
daarvan zodat deze veilig kunnen worden ingericht.

- Het belang van goede en actuele data. Er heerst nog veel ‘data

analfabetisme’. Data moet beschikbaar zijn en beter verzameld en ook

gedeeld worden.

I lh

Verslag vorige vergadering
Verslag van donderdag 25 november wordt vastgesteld.

W.v.t.t.k. en afsluiting

e Verzonden mail aan commissie over data literacy en de wiskundige waarde

van het CTB. Aangegeven wordt dat het goed is dit onderwerp voor volgende
week te agenderen zodat de bevindingen uit de mail ook nader toegelicht
kunnen worden. Vraag wordt aan de commissie gesteld hier alvast op te

reflecteren.

e Afgelopen periode zijn enkele leden vertrokken. Gekeken wordt of hier een

apart moment voor kan worden ingepland om digitaal afscheid te nemen.

Commissie wordt gevraagd om daarbij ook na te denken over mogelijke
nieuwe leden.
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